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Entrevista a
Fernanda Lopes,
presidenta de comitè
del centenari de
l'Opus Dei

Fernanda Lopes (Brasília, 1986)
és la presidenta del Comitè
inicial constituït per al
centenari de l'Opus Dei. Forma
part de l'Assessoria Central a
Roma des de setembre de 2020.

23/06/2021



En què consisteix el treball
d'aquest comitè?

Aquest equip és un comitè inicial.
Està constituït per un petit grup de
set persones -tres homes i quatre
dones, de diferents edats, països i
perfils- que treballen i resideixen a
Roma. De moment, ens proposem
donar les primeres passes, en la línia
assenyalada en el recent missatge del
Prelat.

Quines accions o treballs s'han
iniciat ja?

El prelat amb els seus consells
(l'Assessoria Central i el Consell
General) ha definit la finalitat del
centenari, descrita en el seu
missatge. Amb aquesta base,
correspon a aquest comitè començar
a articular els preparatius. Els anys
vinents seran d'escolta, reflexió i
aprenentatge. La idea és que la
participació de les persones de l'Obra
sigui molt àmplia, tot el possible.

https://opusdei.org/document/missatge-del-prelat-10-de-juny-de-2021/
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El prelat fa referència en el
missatge al paper fonamental dels
més joves, han treballat ja en el
comitè sobre això?

Des del comitè esperem poder
comptar amb la intervenció molt
activa dels joves. També em sento
especialment interpel·lada, perquè
els qui hem arribat a l'Obra ja en el
tercer mil·lenni ens sabem
protagonistes d'aquest moment
històric.

Com s'actualitzarà la informació
sobre els preparatius?

Com deia, per ara ens centrarem en
l'escolta i no tant en l'organització
d'activitats. Però quan hi hagi
novetats en relleu, es publicaran en
aquesta pàgina web.
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